
 
 
 
 
 
 
Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Jan Lenselink, GroenLinks 
Datum indiening vraag: 04 02 2024 
Datum verzending antwoord: 07 02 2024 
 
Commissievergadering van: 13-2-2024   
Raadsvergadering van: Klik of tik om een datum in te voeren. 
 
Onderwerp: ophalen oud papier 
 
 
Vraag: 
In de Tubantia d.d. 12 02 2024 stond een artikel over het voorstel van het college om per 1 1 2025 het 
ophalen van het oud papier onder te brengen bij een inzamelaar van grondstoffen en niet meer door 
de verenigingen te laten ophalen.  
Het artikel suggereerde dat verenigingen onvoldoende bij dit voorstel waren betrokken. In het 
raadsvoorstel staat dat er met de verenigingen / organisatie die oud papier ophalen is gesproken.  
Vragen:  

- Hoeveel bijeenkomsten c.q. gesprekken zijn er gehouden? 
- Waren alle verenigingen voor de gesprekken c.q. bijeenkomst(en) uitgenodigd en welke 

verenigingen waren daadwerkelijk aanwezig? 
 
Antwoord (in te vullen door college): 
Vooraf 
Er is veel contact met verenigingen die voor ons het oud papier inzamelen. Naast de inzameldagen voor de 
afvalkalender is er contact over de oud papierprijs en de eindafrekening die verenigingen jaarlijks van ons 
krijgen. Vanaf 2020 is het contact intensiever geworden. Vooral met verenigingen die gebruik maken van 
een kraakperswagen bij de papierinzameling. Deze verenigingen gaven aan dat onze transportvergoeding 
voor het gebruik maken van kraakperswagens te laag was. Wij hebben in 2020 daarom de 
transportvergoeding verhoogd, maar deze vergoeding was voor de verenigingen nog niet kostendekkend. 
Vanwege de hoge oud papierprijs in 2021 en 2022 werden de kosten echter ruimschoots gecompenseerd 
door de opbrengsten en waren de verenigingen tevreden. In 2023 kwam de discussie over de hoogte van 
de transportvergoeding bij gebruik van kraakperswagens weer op tafel vanwege de hoge brandstofprijs en 
de lage oud papierprijs. Naar aanleiding hiervan hebben wij met verschillende verenigingen gesprekken 
gevoerd. Wij hebben aangegeven dat wij onze verplichting voor de eindafrekening naar de verenigingen 
nakomen, maar dat de huidige manier van oud papier inzamelen ons veel geld kost en wij niet zomaar een 
tegemoetkoming in de onkosten geregeld hebben. Ook hebben wij aangegeven dat onze overeenkomst 
met Remondis afloopt op 1 januari 2025 en dat wij de gemeenteraad willen voorstellen na afloop van dit 
contract zelf de oud papier inzameling voor rekening te nemen. In aanvullende gesprekken hebben drie 
verenigingen uitgesproken dat zij per direct zouden stoppen als er per direct geen garantie voor een 
tegemoetkoming in de onkosten geregeld zou worden. Met het voorliggende voorstel hebben wij daar 
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invulling aangegeven. Dit voorstel is goed ontvangen bij de verenigingen die aangaven per direct te willen 
stoppen. Zij blijven het oud papier inzamelen in 2024. 
 
In antwoord op uw vraag:  
Wij hebben twee bijeenkomsten gehouden op respectievelijk 25 en 29 januari 2024. Hierbij waren 
aanwezig: muziekvereniging Amicitia (Geesteren), VV DEO (Borculo), muziekvereniging de Eendracht 
(Haarlo), instrumentenfonds Excelsior (Gelselaar), voetbalvereniging Reünie (Borculo), muziekvereniging 
Volharding (Borculo), muziekvereniging Accoord (Haarlo), basisschool de Berkel (Rekken), 
muziekvereniging Excelsior (Eibergen), muziekvereniging Euphonia (Eibergen), muziekvereniging 
Crescendo (Rekken), zangvereniging Rhumtas (Beltrum), muziekvereniging Concordia (Noordijk), 
muziekvereniging Crescendo (Neede), basisschool St Jozef (Rietmolen), CBS Wonderwijs (Ruurlo) en 
voetbalvereniging Ruurlo. 
 
Voorafgaand aan deze twee bijeenkomsten zijn er, zoals hierboven aangegeven, ook individuele 
gesprekken geweest met de zeven verenigingen die het oud papier inzamelen met een kraakperswagen. 
Dit waren/zijn voetbalvereniging Reünie (Borculo), muziekvereniging Volharding (Borculo), 
muziekvereniging Accoord (Haarlo), muziekvereniging Excelsior (Eibergen), muziekvereniging Crescendo 
(Neede), CBS Wonderwijs (Ruurlo) en voetbalvereniging Ruurlo. 
 
 
Vraag: 
Kan de subsidieverordening die wordt ingetrokken aan de stukken worden toegevoegd?  
 
Antwoord: 
De ‘Subsidieverordening inzameling oud papier 2007’ is te vinden via overheid.nl: Subsidieverordening 
inzameling oud papier 2007 | Lokale wet- en regelgeving (overheid.nl) 
 

https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR32954
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR32954

